
 

 

Till: 

Travhästägarna, Mikael Melefors  

Svar på er skrivelse Förslag till ändring i regelverket daterad 2024-08-18 

Styrelsen har tagit del av och behandlat er skrivelse på sina styrelsemöten 2024-08-29 samt 2024-09-

06. Skrivelsen handlar om att ni önskar att man ska omfördela böter i samband med störning i lopp 

och att den böter som döms ut ska tillfalla den drabbade i loppet. Skrivelsen diskuterades på 

styrelsemötet den 2024-08-29 och där redogjorde ledningen för de diskussioner och svar som givits 

tidigare i andra möten det senaste året. Styrelsen önskade att skrivelsen skulle passera och 

kommenteras av reglementskommittén för att sedan återkomma till styrelsen för en slutlig 

beredning. 

Reglementskommittén har behandlat frågan på sitt möte 2024-09-04 och det resulterade i följande; 

- Svårt att avgöra om det är ett drabbat ekipage – kan vara fler som drabbas i olika grad,  
- Kommer till en uppgift för domarna som går utöver att döma i själva loppet,  
- Blir en större lokal och central administration, och  
- ”Skadelidande” har inte samma incitament att undvika en situation 

 

Utifrån från dessa resonemang kom reglementskommittén fram till att man inte anser att förslaget 

kring att döma ut/betala ut bötesbelopp till drabbade ekipage är en framkomlig väg. 

Reglementskommitténs slutsatser är likartade som de svar som ledningen tidigare förmedlat till TH 

och andra som ställt frågan vid olika möten. 

Utifrån ovan beskrivna resonemang beslutade styrelsen på sitt möte 2024-09-06 att inte tillmötesgå 

TH:s önskemål. 

 

För styrelsens räkning 

 

Maria Croon 

2024-09-06 

 


